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Utvalg: ARBEIDSUTVALGET 
Møtedato: 11.12.2007 
Møtested: Sandakerveien 33 C, 3. etg, Bydelssalen (store)  
Tidspunkt: 17:00 
  
  
 
Til behandling foreligger: 
 
  
Saksnr Tittel 
 1.  Åpent kvarter. 
 2.  Godkjenning av innkalling og saksliste. 
 3.  Godkjenning av protokoll fra møte 20.11.2007. 
 4. AU-sak  

07/46 
Resultatrapport januar-oktober 2007.  Budsjettjusteringer.  Prognose for 
årsresultat 2007. 

 5. AU-sak  
07/47 

Forslag til vedtak budsjett 2007. 

 6. AU-sak 
07/48 

Evaluering av kriteriesystemet. 

 7. AU-sak 
07/49 

Opprettelse av et felles råd for funksjonshemmede og eldre i bydel Sagene. 

 8. AU-sak  
07/50 

Forslag til møteplan for 1. halvår 2008. 

 9. Øvrige BU-saker. 
 

10. Orienteringssaker. 
11. Eventuelt. 
 
 
BYDEL SAGENE 
Arbeidsutvalget 
 
 
Per Overrein  
Leder (sign.) 
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Møtebok 
 
 
Utvalg: ARBEIDSUTVALGET 
Møtedato: 20.11.2007 
Tidspunkt: 17:00 
Møtested: Sandakerveien 33 C, 3. etg, Bydelssalen (store) 
  
 
 
Følgende medlemmer møtte: 
 
Navn Funksjon Repr  
Per Overrein Leder AP  
Kjell Omdal Erichsen Nestleder H  
Anne-Lise H. Rolland Medlem AP  
Gry Bruland Larsen Medlem SV  
Inge Carlèn Medlem V  
Eldar Aldernæs Hanson Vara Rødt Møtte uten stemmerett 
Roy Sørensen  FRP Møtte uten stemmerett 
 
 
Følgende fra administrasjonen møtte: 
Knut Egger – Bydelsdirektør 
 
 
Møteleder: Per Overrein  
Møtesekretær: Marianne Skants 
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Følgende saker er behandlet: 
 
  
Saksnr Tittel 
 1. Åpent kvarter. 
 2. Godkjenning av innkalling og saksliste. 
 3. Godkjenning av protokoll fra møte 24.10.2007. 
 4. AU-sak 

07/45 
Forslag til uttalelse fra Sagene Bydelsutvalg. 

 

 5. Øvrige BU-saker. 
 6. Orienteringssaker. 
 7.  Eventuelt. 
 
 
1. Åpent kvarter 
Det var ingen ytringer under åpent kvarter. 
 
 
2. Godkjenning av innkalling og saksliste 
Det ble meldt saker til både orientering og eventuelt. Innkalling og saksliste ble enstemmig 
godkjent. 
 
 
3. Godkjenning av protokoll fra møte 24.10.2007 
Protokoll fra møte 24.10.2007 ble enstemmig godkjent. 
 
 
 
4. AU-sak 07/45 Forslag til uttalelse fra Sagene Bydelsutvalg 
 
Arbeidsutvalgets behandling: 
Gry Bruland Larsen (SV) viste til sitt forslag til uttalelse framsatt i BU-møte 25.10.07, som 
ble utsatt til neste møte. Larsen informerte om at hun ville trekke sitt forslag, og forslaget ble 
ikke votert over. 
 
Per Overrein (AP) fremmet følgende alternative forslag til vedtak om uttalelse;  
 
”Bydelsutvalget uttaler: 
 
Ordføreren kom i Aftenposten 20. oktober d.å. med en del synspunkter som mange oppfattet 
som overfladiske i forhold til et alvorlig problem. Det finnes nemlig betydelige forskjeller i 
Oslo mellom flere aldersgrupper, og særlig eldre, i vår bydel og på vestkanten. 
Bydelsutvalget finner det derfor viktig å komme med en uttalelse i denne forbindelse.  
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Denne forskjellen utarter seg i et omsorgsbehov i vår bydel som ofte melder seg ved tidligere 
alder enn på vestkanten. I tillegg økes behovet for forebyggende tiltak, dvs. tiltak som kan 
motvirke helseforskjellene, og dermed redusere omfanget av omsorgsbehov. 
 
Bydelsutvalget er spesielt interessert i analyser av helseforskjellene og deres årsaker i håp 
om å kunne iverksette konkrete målrettede tiltak. I et dokument vi har levert til Stortingets 
kommunal- og forvaltningskomite i forbindelse med Hovedstadsmeldingen (en melding om 
helseforskjeller) i høst, har vi referert til en del slike analyser. Det vil være nødvendig med et 
samarbeid mellom statlige og kommunale myndigheter og bydelene for å få bedre grunnlag 
for å utvikle omsorgstjenestene.  
 
I bydel Sagene finnes det et stort antall kommunale boliger. Disse ble i en periode brukt av 
kommunen til å plassere utskrevne fra psykiatriske institusjoner. Dette bidro til at en 
forholdsvis stor del av vår befolkning har psykiske helseproblemer. Dette er mennesker som 
av ulike grunner stiller med dårligere utgangspunkt mht fysisk og psykisk helse, og som har 
fått et betydelig større behov for omsorg enn andre.  
 
Blant ungdom i bydelen finnes det også helseproblemer. Hovedstadsmeldingen har nevnt 
overvektighet og røykeproblemer i bydelene i Indre Øst, samt at den fysiske aktiviteten er 
lav. Det er vanskeligere for ungdommene å følge opp hverandre når man har foreldre med 
problemer og når man bor trang. Små og dels dårlige boliger i oppveksten har også bidratt til 
helsesvakheter.  
 
Bydelen har iverksatt forskjellige tiltak rettet mot blant annet personer med psykiske 
problemer, blant annet ved å motivere til mer fysisk aktivitet. Rehabiliteringstiltak drives 
også overfor flere grupper. Det samme gjelder eldre personer. Gjennom sitt oppsøkende 
arbeid for eldre, oppdager bydelens helsearbeidere ofte uhensiktsmessige boliger. Det trengs 
derfor ofte ekstra tiltak for å gjøre det lettere for folk å kunne ta vare på seg selv, og som kan 
forlenge den tiden de kan bo for seg selv.  
 
Overfor unge legger vi vekt på ungdomstiltak knyttet til et aktivt barnevern – dette er tiltak 
som høster anerkjennelse og interesse også utenfor bydelen – og er tiltak vi gjerne viser 
fram. Ungdom får råd om helsetiltak fra blant annet helsestasjonene. Like viktige er det 
imidlertid at bydelen bevilger penger til idrettslag og ungdomsklubber som kan gi 
tilskyndelse til å drive idrett. I slik virksomhet får de unge kontakt med andre unge som har 
et aktivt liv fysisk sett, noe som kan motvirke overvektsproblematikk. Det er også viktig å 
forstå at små boliger gjør det desto viktigere å ha ungdomsklubber, da ungdommene ofte 
ikke har plass hjemme til å ta imot andre ungdommer (kjellerstuene er en mangelvare).  
 
Bydelens eneste håp er at byens ledelse anerkjenner våre spesielle behov gjennom budsjett-
tildelingen. Det innebærer budsjetter som innebærer en betydelig omfordeling mellom 
bydelene, og at kriteriene tar hensyn til slike forskjeller. Kriteriesystemet slik det er i dag, 
fanger ikke opp godt nok de ovennevnte problemstillinger. Når i tilegg Indre Øst midlene er 
blitt borte, står vi overfor en økonomisk situasjon som er særdeles vanskelig. Vi vil knapt 
kunne gjøre så mye vi har gjort for å støtte opp under folks arbeid med å holde seg i form.” 
 
VEDTAK (enstemmig): 
Per Overrein (AP) sitt forslag til vedtak om uttalelse ble enstemmig vedtatt. 
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5. Øvrige BU-saker 
 
BU-sak 07/79 Orientering om tilbud for psykisk utviklingshemmede ved 

UngMetro 
 
Arbeidsutvalgets behandling: 
Arbeidsutvalget tok utgangspunkt i Helse- og sosialkomiteen og Barn- og ungekomiteens 
behandling av saken. 
 
Gry Bruland Larsen (SV) og Inge Carlèn (V) fremmet følgende forslag til nytt punkt 2: 
 
Bydelsutvalget ser det som svært viktig at tilbudet opprettholdes, og at tilbudet bør 
finansieres sentralt.  
 
Bydelsutvalget ber bydelsdirektøren snarest om å ta opp finansieringen av fritidstilbudet til 
utviklingshemmede ved UngMetro, som er et viktig tiltak, med byrådsavdelingen for velferd 
og sosiale tjenester. 
 
I tillegg kan de øvrige bydelene kontaktes igjen, i forbindelse med budsjettbehandlingen for 
2008. 
 
VOTERING: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Gry Bruland Larsen (SV) og Inge Carlèn (V) sitt forslag til nytt punkt 2 ble enstemmig 
vedtatt. 
 
VEDTAK (enstemmig): 
Arbeidsutvalget tilrår Bydelsutvalget å fatte følgende vedtak; 
 

1. Saken tas til orientering. 
 

2. Bydelsutvalget ser det som svært viktig at tilbudet opprettholdes, og at tilbudet bør 
finansieres sentralt.  

 
Bydelsutvalget ber bydelsdirektøren snarest om å ta opp finansieringen av 
fritidstilbudet til utviklingshemmede ved UngMetro, som er et viktig tiltak, med 
byrådsavdelingen for velferd og sosiale tjenester.  
 
I tillegg kan de øvrige bydelene kontaktes igjen, i forbindelse med 
budsjettbehandlingen for 2008. 
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6. Orienteringssaker 
Knut Egger orienterte om følgende saker: 

• Hva KS Folkevalgtprogram går ut på. Det er foreslått to prosessveiledere, Tone 
Tellevik Dahl og Ulf Stigen, og bydelene har mulighet til å ytre ønske om hvem de 
helst vil ha. Arbeidsutvalget bestemte at bydel Sagene ønsker Tone Tellevik Dahl 
som prosessveileder.  

 
• Det går rykter i Rådhuset om at bydel Sagene kjøper dyre barnevernsplasser, mens 

Grünerløkka kjøper billige plasser. Dette er ikke riktig, og det ble delt ut et notat fra 
bydelsdirektøren som forklarer hvordan situasjonen egentlig er.  

 
• Det var tidligere i år en gjennomgang av alle landets Hjemmetjenester. Bydel Sagene 

fikk 13 pålegg. Bydelen reagerte på en del av påleggene, og har kritisert dette.  
 

• Ordfører Fabian Stang kommer på besøk til bydelen 22. januar 2008. Besøket skal 
starte på Sagene samfunnshus med en innføring i bydelens historie. Deretter blir det 
en kort vandring i bydelen. 

 
• Det blir ikke mulig å gjennomføre barnehageutbyggingen rundt Voldsløkka innen 

fastsatt tidspunkt. Det er for øyeblikket ingen framdrift på grunn av uenighet om 
reguleringssaken mellom to byrådsavdelinger. 

 
Inge Carlèn (V) orienterte om at Venstres bystyregruppe er positiv til å arbeide for 2,5%-
grensen i forbindelse med budsjettet. 
 
 
 
7. Eventuelt 
Det var ingen saker til eventuelt. 
 
 
 
 
 
BYDEL SAGENE 
Arbeidsutvalget 
 
 
 
Per Overrein        Marianne Skants 
Leder         Møtesekretær 
 
 


